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Protokół nr 192/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 31 października 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu 

3. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Anna Freus     - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

                            Zakładu Opieki Zdrowotnej  

         w Wieluniu (SP ZOZ) 

5. Pani Beata Korczewska    - dyrektor Powiatowego Centrum  

         Pomocy Rodziny w Wieluniu (PCPR)  

6.  Pan Bartłomiej Panek    - kierownik Powiatowego Zarządu 

             Dróg w Wieluniu (PZD) 
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7. Pan Maciej Bryś    - naczelnika Wydziału Komunikacji,  

           Transportu i Dróg w Starostwie  

           Powiatowym w Wieluniu 

8. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,     

            Kartografii, Katastru i Gospodarki    

          Nieruchomościami w Starostwie   

                   Powiatowym w Wieluniu 

9. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy  

         w Wieluniu  

10. Pan Zenon Kołodziej         - naczelnik Wydziału Edukacji,  

          Kultury, Sportu i Promocji  

          w Starostwie Powiatowym  

          w Wieluniu 

11. Pani Barbara Mazur     - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka  

         Szkolno-Wychowawczego  

                   w Gromadzicach (SOSzW)  

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

  

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXC i CXCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie umowy pożyczki – limit 

finansowy w kwocie 7.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A.  

z/s. w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66.  
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6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej działającej  

przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 17.10.2023 r. 

7. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o przekazanie dodatkowych środków finansowych na pokrycie 

niezbędnych do funkcjonowania jednostki zadań w roku 2023.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku.  

10. Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała po zmianach radcy prawnego - kontynuacja 

sprawy z CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 12.10.2023 r.  

11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas dotyczącego wspólnych 

inwestycji na terenie Gminy Wierzchlas.  

12. Rozpatrzenie wniosku radnej Gminy Skomlin w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych w projekcie budżetu na rok 2024 na zadanie polegające  

na wykonaniu nakładki asfaltowej o dł. 1 km na odc. Toplin-Bojanów.  

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie wycofania pisma dotyczącego zwiększenia planu 

finansowego jednostki z przeznaczeniem na remont łazienki i WC dla uczniów.  

14. Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu pomieszczeń szkolnych 

o powierzchni 79,50 m2 w nieruchomości położonej przy ul. Nadodrzańskiej 4, 

działka nr 39/1, obręb 15, miasto Wieluń, gm. Wieluń.  
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15. Przyjcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od lipca 2023 r. do września 2023 r. w nieruchomości 

położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, 

gm. Wieluń.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1 o powierzchni 279,59 m2 

oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2 znajdującej się w Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia z Powiatowym 

Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa stołowego, piłki nożnej 

i badmintonu, na okres od 31.10.2023 r. do 29.02.2024 r., z mocą obowiązującą 

od 1.09.2023 r.   

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej o powierzchni 276,59 m2  

w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z Fundacją „JEST MOC” z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć sportowych z piłki nożnej, na okres od 31.10.2023 r.  

do 29.03.2024 r., z mocą obowiązującą od 4.10.2023 r. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali lekcyjnej o powierzchni 60 m2 w budynku 

Warsztatów Gastronomicznych w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z „Klubem Zdrowia” Filią Chrześcijańskiej Służby 

Charytatywnej Blisko Serca, Oddział w Wieluniu z przeznaczeniem na realizację 

wykładów dotyczących zdrowia, na okres od 31.10.2023 r. do 29.03.2024 r.,  

z mocą obowiązującą od 2.10.2023 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia terminów 

przerw w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych specjalnych w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu.   
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20. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

wyłączenia od 01.09.2023 r. budynku Bursy na ul. Wojska Polskiego 32  

w Wieluniu z zakwaterowania wychowanków w związku z małą ilością uczniów 

chętnych do zamieszkania w placówce i podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu  

w Wieluniu w sprawie dalszego przeznaczenia ww. budynku Bursy.  

21. Przyjęcie informacji p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o sposobie realizacji zaleceń 

przedstawionych w protokole kontroli doraźnej z dnia 12.09.2023 r. 

przeprowadzonej w dniach 16-21.08.2023 r. przez Łódzkiego Kuratora Oświaty.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania Stypendium 

Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Oddziałowi Rejonowemu PCK w Wieluniu na dokonanie zmiany planowanych 

środków w pozycji I.4.1. oraz I.4.2 przewidzianych kosztów realizacji zadania 

publicznego pod tytułem: „Bądź czujny-reaguj. Pierwsza pomoc z PCK”.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Wieluńskiemu Towarzystwu Naukowemu na rozwiązanie za porozumieniem 

stron umowy na realizację zadania publicznego pod tytułem: „Nasze zabytki”.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Związkowi Sybiraków Kołu w Wieluniu na dokonanie zmiany w harmonogramie 

działań dotyczących zadania publicznego pod tytułem: „Ocalić wspomnienia”.  

26. Rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z dnia 

04.10.2023 r. znak: ZP-237/3/23 w sprawie ujęcia w planie budżetu na 2024 r. 

środków finansowych z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego typu 

SUV w wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

29. Sprawy bieżące. 

30. Wolne wnioski.  

31. Zamknięcie CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXCII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są 

propozycje rozszerzenia proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem proponowanego porządku obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

proponowany porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  
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 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXC i CXCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie umowy pożyczki – limit 

finansowy w kwocie 7.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A.  

z/s. w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66.  

6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej działającej  

przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 17.10.2023 r. 

7. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o przekazanie dodatkowych środków finansowych na pokrycie 

niezbędnych do funkcjonowania jednostki zadań w roku 2023.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku.  

10. Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała po zmianach radcy prawnego - kontynuacja 

sprawy z CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 12.10.2023 r.  

11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas dotyczącego wspólnych 

inwestycji na terenie Gminy Wierzchlas.  
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12. Rozpatrzenie wniosku radnej Gminy Skomlin w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych w projekcie budżetu na rok 2024 na zadanie polegające  

na wykonaniu nakładki asfaltowej o dł. 1 km na odc. Toplin-Bojanów.  

13. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie wycofania pisma dotyczącego zwiększenia planu 

finansowego jednostki z przeznaczeniem na remont łazienki i WC dla uczniów.  

14. Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu pomieszczeń szkolnych 

o powierzchni 79,50 m2 w nieruchomości położonej przy ul. Nadodrzańskiej 4, 

działka nr 39/1, obręb 15, miasto Wieluń, gm. Wieluń.  

15. Przyjcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia 

umów najmu w okresie od lipca 2023 r. do września 2023 r. w nieruchomości 

położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, 

gm. Wieluń.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1 o powierzchni 279,59 m2 

oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2 znajdującej się w Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia z Powiatowym 

Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa stołowego, piłki nożnej 

i badmintonu, na okres od 31.10.2023 r. do 29.02.2024 r., z mocą obowiązującą 

od 1.09.2023 r.   

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej o powierzchni 276,59 m2  

w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z Fundacją „JEST MOC” z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć sportowych z piłki nożnej, na okres od 31.10.2023 r.  

do 29.03.2024 r., z mocą obowiązującą od 4.10.2023 r. 
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18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali lekcyjnej o powierzchni 60 m2 w budynku 

Warsztatów Gastronomicznych w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z „Klubem Zdrowia” Filią Chrześcijańskiej Służby 

Charytatywnej Blisko Serca, Oddział w Wieluniu z przeznaczeniem na realizację 

wykładów dotyczących zdrowia, na okres od 31.10.2023 r. do 29.03.2024 r.,  

z mocą obowiązującą od 2.10.2023 r. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia terminów 

przerw w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych specjalnych w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu.   

20. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

wyłączenia od 01.09.2023 r. budynku Bursy na ul. Wojska Polskiego 32  

w Wieluniu z zakwaterowania wychowanków w związku z małą ilością uczniów 

chętnych do zamieszkania w placówce i podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu  

w Wieluniu w sprawie dalszego przeznaczenia ww. budynku Bursy.  

21. Przyjęcie informacji p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o sposobie realizacji zaleceń 

przedstawionych w protokole kontroli doraźnej z dnia 12.09.2023 r. 

przeprowadzonej w dniach 16-21.08.2023 r. przez Łódzkiego Kuratora Oświaty.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania Stypendium 

Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Oddziałowi Rejonowemu PCK w Wieluniu na dokonanie zmiany planowanych 

środków w pozycji I.4.1. oraz I.4.2 przewidzianych kosztów realizacji zadania 

publicznego pod tytułem: „Bądź czujny-reaguj. Pierwsza pomoc z PCK”.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Wieluńskiemu Towarzystwu Naukowemu na rozwiązanie za porozumieniem 

stron umowy na realizację zadania publicznego pod tytułem: „Nasze zabytki”.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Związkowi Sybiraków Kołu w Wieluniu na dokonanie zmiany w harmonogramie 

działań dotyczących zadania publicznego pod tytułem: „Ocalić wspomnienia”. 
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26. Rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z dnia 

04.10.2023 r. znak: ZP-237/3/23 w sprawie ujęcia w planie budżetu na 2024 r. 

środków finansowych z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego typu 

SUV w wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

29. Sprawy bieżące. 

30. Wolne wnioski.  

31. Zamknięcie CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXC i CXCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CXCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CXCI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o wyrażenie zgody na podpisanie umowy pożyczki  

– limit finansowy w kwocie 7.000.000,00 zł udzielony przez BFF Polska S.A.  

z/s. w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu oraz panią Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Zaznaczył, że pani dyrektor wystąpiła do Zarządu o jak gdyby zgodę  

na zwiększenie limitu finansowego z 5 mln zł do 7 mln zł. W piśmie zostało 

wyjaśnione, czym jest to spowodowane. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o kwestię związaną  

z Bankiem PKO – czy są jakieś informacje?   

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że wczoraj miała rozmowy z opiekunem, 

który namawia ich, aby przenieść rachunki do PKO. Przekazała, że odpowiedziała, 

że przeniesienie rachunków do PKO jest możliwe, jeśli będą mieć w tym korzyść  

w postaci kredytu, który będzie dla nich na lepszych warunkach niż mają dotychczas, 

inaczej nie widzi takiej możliwości. Dodała, że PKO na pewno wyjdzie do nich  

z propozycją otwarcia w przyszłości, gdyby otwierali nowe rachunki i twierdzi,  
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że zaproponuje lepsze warunki niż dotychczas. Nadmieniła, że te rachunki, które 

mają, a które PKO chciałoby przejąć, to są rachunki w projektach, bo każdy projekt 

ma swój zindywidualizowany rachunek i jest zachowana czystość obrotów. 

Przekazała, że przeniesienie na inny bank byłoby kłopotliwe ze względu  

na rozliczenia projektów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy BGK  

nie da ewentualnie limitu.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że BGK dzisiaj ma spotkanie Komitetu Ryzyka 

dlatego, że chciałaby zrestrukturyzować zobowiązania wymagalne, więc dalej trwają 

rozmowy. Nadmieniła, że wczoraj odpisywała na temat informacji dotyczących 

Programu naprawczego, które pisał Know-How i co w tych punkach zostało zrobione. 

Przekazała, że w zasadzie, jeśli chodzi o efektywność działań, itd., to bardzo dużo 

udało im się zrobić, czyli Programy naprawcze są prowadzone.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy pani dyrektor  

nie myślała, np. o Banku Pekao S.A, o jakimś większym banku?  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że zanim rozpoczęli rozmowy z PKO  

to wynikało z ich inicjatywy i wówczas zapytali wszystkie banki o złożenie oferty. 

Zaznaczyła, że wtedy Bank PKO BP rozpoczął z nimi rozmowy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że przy 

maksymalnym wykorzystaniu mają ponad 11%.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli chodzi o limit finansowy  

to zarządzają nim cały czas w ten sposób, że zaciągają tylko wtedy, kiedy 

potrzebują, spłacają natychmiast po otrzymaniu przychodów z Narodowego 

Funduszu Zdrowia (NFZ), więc w ten sposób jest obracany limit finansowy. Dodała, 

że koszty szpitala i przychody rok do roku wzrastają o 10 mln zł, biorąc pod uwagę  

2 ostatnie lata. Zwiększenie limitu finansowego na wynagrodzenia, które teraz muszą 

zgromadzić to 6 mln zł, a jeszcze kilka lat temu była to kwota 3 mln zł, potem 4 mln 

zł, a teraz 6 mln zł. Nadmieniła, że największą grupą u nich są pielęgniarki, tutaj 

podwyżki ustawowe tak zadziałały, że w tym momencie mają praktycznie 4-krotność 

pensji, którą miały jeszcze 3-4 lata temu.   
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się  

do informacji zawartej w piśmie pani dyrektor, że trwają rozmowy z BFF.  Zapytał, 

czy jest już decyzja.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że wczoraj miała spotkanie z panią z BFF, 

która potwierdziła, że ma decyzję o przyznaniu pożyczki na tych warunkach,  

więc nic się tutaj nie zmieniało.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak do tego doszło  

i czy jest możliwość innych działań niż zwiększenie pożyczki, czy kredytu, żeby 

oddać te pieniądze.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że jeżeli chodzi o cały projekt to jego duża 

cześć stanowiła koszty niekwalifikowalne, duża część koszy kwalifikowalne 

zaznaczając, że większa te niekwalifikowalne. Biorąc pod uwagę rozliczenie projektu 

o wartości 15,5 mln zł. Wspomniała, że korzystali z różnych źródeł finansowania 

choćby 5 mln zł, które musieli rozliczyć w konkretnym terminie. Były to tego typu 

montaże finansowe, że o inne środki, które już zostały rozliczone były daty deadline  

i to się udało. W międzyczasie były prowadzone roboty i fakturowane. Podkreśliła,  

że ostatnie rozliczenie zaliczki, przy czym nie ostatnie w środkach, ponieważ 

generalnie 600 tys. zł jeszcze mieli prawo złożyć o zaliczkę, ale już wiedzą,  

że nie złożą o te środki finansowe, że nie uzyskają tego dofinansowania. Rozliczenie 

projektu było do marca tego roku, więc w styczniu-lutym był składany wniosek  

o zaliczkę, którą będą musieli w części zwrócić. Wyjaśniła, że instytucja 

pośrednicząca sygnalizowała po raz pierwszy w miesiącu marcu, czyli już po okresie 

mimo, że wcześniej były informacje i zgoda na przeniesienie inwestycji, 

umiejscowienie, lokalizacji, itd., projekty były wysyłane, montaże finansowe. 

Instytucja pośrednicząca po raz pierwszy w maju dała do zrozumienia, że może być 

problem z zaliczeniem dobudowanej części budynku do wydatków kwalifikowalnych 

projektu z racji tego, że zgadzali się na zmianę lokalizacji przy tym samym zakresie 

rzeczowym. Przypomniała, że w poprzedniej lokalizacji również byłaby dobudowa  

do SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy) nie tak istotna, ale jednak dobudowa  

by była. Przekazała, że przesłali bardzo szerokie wyjaśnienia, tabele, kosztorysy, 
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więc nie ma tutaj możliwości, że mogli jakąś pulę środków, którą np. instytucja 

pośrednicząca mogłaby uznać im do kwalifikowalnych, a mieli ją wcześniej  

w niekwalifikowalnych, bo takie sprawdzenie też dokonywali, czy mogą dokonać 

zamiany, że coś zostało uznane w niekwalifikowalnych, ale mogą zrobić oczywiście 

zgodnie z przepisami taką zmianę, bo wtedy opiekun też im sygnalizował, że taka 

zmiana byłaby możliwa. Zaznaczyła, że nie było takiej możliwości, ponieważ nie mieli 

w wydatkach niekwalifikowalnych, czegoś co można było uznać za kwalifikowalne  

z racji kosztorysów poprzetargowych, itd. Nadmieniała, że w okresie od maja,  

czy czerwca jak były wyjaśnienia do 18. października byli w przekonaniu,  

że instytucja pośrednicząca uznała ich argumentację, nawet mieli takie sygnały  

od opiekuna, że jak najbardziej została argumentacja uznana, niemniej jednak  

18. października otrzymali informację, że jednak nie. Dodała, że myślała, że trzeba 

będzie to pewnie skarżyć tylko, że oczekiwanie na decyzję naraża ich na odsetki 

podatkowe, które są na poziomie powyżej 16% i oczekiwanie na wydanie decyzji,  

a potem sądzenie się mogłoby być dla nich bardzo kosztowe i w okresie 8 miesięcy 

okazałoby się, że odsetek jest tyle ile kwota główna, o którą walczą, a nie jest 

wiadome, czy by wygrali.  Zaznaczyła, że instytucja pośrednicząca przystępując  

do ostatniej kontroli szczegółowo analizuje na tyle, żeby nie narazić się, że Unia 

Europejska zakwestionuje jakąkolwiek kwotę dlatego, że wtedy odsetki podatkowe 

uderzyłyby w instytucję pośredniczącą, więc uważa, że nie ma sensu walczyć, należy 

spłacić. Dodała, że ta dobudowa była konieczna, bez tej dobudowy nie byłoby  

SOR-u.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

dyrektor przekazała o jaką dobudowę chodzi, bo może nie wszyscy wiedzą.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że to jest dobudowa podjazdu dla karetek, 

poza tym jest sala dla segregacji, która musi być, więc niewielka część została  

poza tym podjazdem dobudowana. Zaznaczyła, że są określone wymogi  

co do pomieszczeń, co się musi znaleźć w SOR-e.  Zaznaczyła, że spełniają wymogi 

dotyczące SOR-u, które są spełnione co do metrażu w stopniu minimalnym. 

Podkreśliła, że instytucja pośrednicząca tego nie neguje, dlatego nie wyrzuciła tych 

środków z projektu – trzyma je w projekcie, ale uznała, że zadanie dotyczy 

przebudowy pomieszczeń SOR-u i zakup aparatury medycznej, i nie będzie 

ryzykowała i tym samym zobowiązała ich do przeniesienia tej kwoty  
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do niekwalifikowalnych, a zadanie od początku tak się nazywa. Zaznaczyła, że mają 

zgodę na przeniesienie lokalizacji i na wszystko, ale zadanie nazywa się Przebudowa 

pomieszczeń SOR i zakup aparatury medycznej.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kiedy dała sygnał 

instytucja pośrednicząca – wiosną? 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że to jest Ministerstwo Zdrowia. Przekazała, 

że w maju od opiekuna uzyskała informację, że bezpieczniej byłoby poszukać jakiejś 

zamiany, więc bardzo szczegółowo przeanalizowali cały projekt i wie, że nie mogli 

dokonać żadnej zamiany.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że już było po fakcie, 

po wybudowaniu SOR-u.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, już po rozliczeniu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy w momencie, kiedy 

przygotowywany jest projekt nie można wychwycić takich rzeczy.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że instytucja pośrednicząca wyznacza 

swojego opiekuna, któremu przesyłają wszelkie informacje, o które proszą i na SL-u, 

czyli platformie jest cały projekt łącznie z dokumentacją projektową, z podziałem 

środków.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy formalnie ten opiekun 

akceptuje taki projekt.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że akceptuje zaliczki. Dodała,  

że tę zaliczkę, którą wypłacali, czyli 1 mln zł, który muszą zwrócić, mieli 

zaakceptowany i wypłacone środki, a 600 tys. zł mieli niewypłacone.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zmierza do tego, 

że w pewnym momencie ministerstwo przyznało, że budowa tego podjazdu,  

czy miejsca segregacji jakby były to koszty kwalifikowalne, w pewnym momencie tak 

było.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że tak było rozliczone, opisane  
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z kosztorysami, bo tam jest wszystko jeden do jednego opisywane. Dodała,  

że są to konkretne kosztorysy, które za tym idą.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że uważa, że ktoś  

w pewnym momencie popełnił błąd - dodał, że nie wie, czy szpital, czy opiekun,  

czy ministerstwo, itd. Podkreślił, że próbuje dociec, czy jest jeszcze możliwość, 

ścieżka jakiegoś odwołania.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu poinformowała, że odwołania to nie, bo odwołanie  

nic im nie daje w tym sensie, że jak otrzymali 18. października pismo o zwrot tej 

kwoty w terminie 14 dni, czyli do dzisiaj, to jeżeli nie zapłacą, to oczekują na wydanie 

decyzji, która może być wydana szybko, może być wydana za miesiąc, dwa, itd.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy odsetki będą 

naliczane.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, podatkowe, czyli ponad 16%  

i właśnie o to chodzi, że przewlekłość w sprawie może doprowadzić do sytuacji,  

że narosną koszty. Dodała, że uważa, że są w stanie nie mieć pretensji o to,  

że musieli dobudować część pomieszczeń, a instytucja pośrednicząca przy takim 

projekcie mogła uznać, że dobrze w projekcie, bo zgoda jest, ale nie  

w kwalifikowalnych. Podkreśliła, że to jest ich ocena i nie jest w stanie na nich 

wpłynąć w tym sensie, że mają prawo do takiej decyzji dlatego, że oni też potem 

odpowiadają ze środków unijnych. Przekazała, że próbowali prowadzić dyskusję, 

bardzo szeroko wyjaśniali te kwestie, bo mają na piśmie informację: zgoda  

na zmianę lokalizacji, wszelkie dokumentacje wpłynęły. Nadmieniła, że zostaje  

im tylko droga sądowa, czyli po wydaniu decyzji, mogą ją zaskarżyć, bo na razie tej 

informacji, którą ma, nie ma jak zaskarżyć, a odsetki rosną.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy można zapłacić  

i odwoływać się.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wyjaśniła, że nie, bo nie zostanie wydana decyzja,  

co zostało to sprawdzone.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że mają  

w powiecie doświadczenie ze Szlakiem Bursztynowym, też czekali na decyzję,  

do zapłacenia było bodajże 1 300 000 zł, potem została zaskarżona decyzja, minęło 



17 
 

chyba 1,5 roku i przyszło zapłacić blisko 3 mln zł, gdzie można było zapłacić tylko 

1 300 000 zł, bo jednak sąd przyznał rację instytucji pośredniczącej. Dodał,  

że są kontrole unijne w danej instytucji i każdy obawia się. Jeżeli nie ma wątpliwości, 

to najlepiej jest dla nich uznać jako niekwalifikowalne i niech beneficjent zwraca.  

Aby tego uniknąć, bo możemy być w gorszej sytuacji, zaproponował, aby wydać 

pozytywną opinię do tego zamierzenia. Dopowiedział, że Zarząd zapoznał się  

z informacją, ponieważ zgodnie z opinią prawną, jeżeli nie ma poręczeń ze strony 

organu tworzącego, to może być to w ten sposób rozpatrzone, że pani dyrektor sama 

podejmuje decyzję, ale bardzo dobrze, że pani dyrektor informuje Zarząd o takiej 

sytuacji. Gorzej byłoby gdyby pani dyrektor to przemilczała, wówczas Zarząd miałby 

pretensje, że o niczym nie wie. Zaznaczył, że jego zdaniem nie można nic  ukrywać, 

a to się zawsze jak gdyby obroni, nawet przy morzu krytyki, z którą mogą się spotkać 

jako Zarząd, czy pani dyrektor. Dodał, że obronią to, bo to nie jest pierwszy projekt 

realizowany w samorządach, gdzie środki niestety muszą być zwracane przez 

beneficjenta. Odnośnie pytania pana Jurdzińskiego, czy są inne możliwości 

odpowiedział, że tak, gdyby mieli w starostwie pieniądze to pewnie  

by na to przeznaczyli i obyłoby się bez kredytu.    

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu dodała, że to jest na inwestycje. Zaznaczyła, że będzie 

poszukiwała tańszych opcji sfinansowania tego tylko, że jeżeli dostaje termin  

2 tygodni i w zasadzie naliczają się każdego dnia odsetki podatkowe, to ta wersja jest 

już o połowę tańsza, co nie oznacza, że nie będą próbować dalej restrukturyzować 

pożyczki, szukać jak najtańszego pieniądza.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zrozumiał,  

że pani dyrektor musi oddać pieniądze instytucji pośredniczącej, czyli ona całość już 

wypłaciła.   

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie - 600 tys. zł nie wypłaciła, wypłaciła 

niespełna 1 mln zł, który musi oddać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że pytanie jest takie 

czy to wpłynie na wynik finansowy? Zaznaczył, że jego zdaniem nie powinno wpłynąć 

to na wynik finansowy szpitala.   
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że to jest na inwestycje, więc w wyniku 

finansowym tego nie zobaczymy, to na pewno wpłynie na płynność.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że wyrazi swoje 

zdanie. Zaznaczył, że w momencie, kiedy szpital jest w bardzo trudnej sytuacji 

finansowej, dopuszczenie do takiej sytuacji, gdzie trzeba zwracać pieniądze, wydaje 

mu się bardzo trudną sytuacją. Dodał, że zdaje sobie sprawę, że jest  

to skomplikowane, pewnie intencje były jak najlepsze, natomiast efekt jest jaki jest,  

że niespodziewanie trzeba zaciągać kolejne zobowiązania i szukać pieniędzy. Dodał, 

że dlatego „wstrzyma się” od głosu w tym głosowaniu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dobrze. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił uwagę, że w tytule sprawy 

jest „wyrażenie zgody”. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jest opinia prawna.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dopowiedziała, z której wynika,  

że zgoda nie jest wymagana.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że z opinii wynika, że zgoda nie jest wymagana. Zarząd zapoznał się z informacją. 

Dodał, że jeżeli byłoby poręczenie, to wówczas musiałaby ta sprawa przejść przez 

Radę Powiatu. Powtórzył, że Zarząd zapoznał się z informacją. Powiedział,  

że rozumie, że jest zgoda, co do zakończenia tego punktu. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 
 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu dotyczącą 

umowy pożyczki – limit finansowy w kwocie 7.000.000,00 zł udzielony przez BFF 

Polska S.A. z/s. w Łodzi, ul. Płk. Jana Kilińskiego 66.  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej działającej  

przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 17.10.2023 r. 

 

 

  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie ma jeszcze uchwały, że Rada zaopiniowała wniosek pani dyrektor  

o zwiększenie limitu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych zwróciła uwagę, że opinia jest załączona do materiału.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma uwagę,  

że w zasadzie Rada Społeczna wszystko zatwierdza, bo w dniu 12.10.br Zarząd 

przyjął projekty uchwał Rady Powiatu, w dniu 19.10.br Rada Powiatu podjęła uchwały 

w sprawie zmiany statutu, w sprawie zatwierdzenia Programu naprawczego, a dzisiaj 

Zarząd zapoznaje się z uchwałami Rady Społecznej.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że dbają o to, aby tematy, zanim trafią  

na sesję były najpierw na Radzie Społecznej. Zaznaczyła, że to też wyniknęło z tego, 

że była nowa Rada i nie mogli wcześniej zwołać Rady Społecznej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową informacją.  

 

 

 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych 

uchwałach Rady Społecznej działającej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu  

17.10.2023 r. 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o przekazanie dodatkowych środków finansowych na pokrycie 

niezbędnych do funkcjonowania jednostki zadań w roku 2023. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że sprawdził 

wykonanie na koniec września i rzeczywiście na tych paragrafach są braki i trzeba 

uzupełnić te zadania. Zapytał, czy to wystarczy, żeby zakończyć rok.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak, wystarczy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odniósł się do rozdziału 85218 

paragraf 4300, zwiększenie 8 000 zł. W planie jest 26 000 zł, pani dyrektor  

chce 8 000 zł, więc będzie 34 000 zł. Nadmienił, że w latach poprzednich wykonanie 

na tym paragrafie to było: w 2019 r. - 11 000 zł, w 2020 r. - 9 500 zł,  

w 2021 r. - 20 000 zł, w 2022 r. - 23 000 zł, więc ten  wzrost jest dosyć duży  

w porównaniu do poprzednich lat. Zaznaczył, że nie mówi o tym rozdziale 85220, 

ponieważ może się to wiązać ze wzrostem zadań. Dodał, że chodzi mu o usługi, 

dlaczego jest tak dużo, bo rozumie, że inflacja.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że być może dlatego, że w poprzednich latach 

część tych usług była płacona z paragrafu 508. W tej chwili ten paragraf 508 trochę 

się zmienił ze względu na rodziny zastępcze. Nadmieniła, że poprzednio planowały, 
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że rodziny zastępcze będą płacone z paragrafu 4300, później to przenosili,  

są płacone z paragrafu 4170, czyli to są umowy o świadczenie usług, natomiast  

na zasadach umów zlecenia i taka jest różnica. Przekazała, że tutaj   

nic dodatkowego nie doszło, nie wie skąd taki wzrost. To są tylko umowy zawarte  

na obsługę inspektora, stron informatycznych, opłaty. Nadmieniła, że tutaj są usługi 

pocztowe, które w tym roku znacznie wzrosły, płacą rachunki  

z usługi pocztowe w granicach 3 000 zł, natomiast czynią starania i w tej chwili będą 

większość, przynajmniej noty, wysyłać przez ePUAP (Elektroniczna Platforma Usług 

Administracji Publicznej). Nadmieniła, że to pochłania bardzo dużo pieniędzy i muszą 

coś zrobić z PFRON-em (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych), bo tam też jest bardzo dużo wysyłanych pism. Dodała, że robią 

wszystko, żeby w przyszłym roku było znacznie mniej, z gminami już mają wszystko 

dopięte, że będą wysyłać przez ePUAP. Nadmieniał, że co miesiąc wysyłają  

w granicach 40 not i do powiatów, i do gmin.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” przekazaniem dodatkowych środków finansowych w wysokości 24 500 zł  

na pokrycie niezbędnych do funkcjonowania Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu zadań w roku 2023.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję   

o przekazaniu dodatkowych środków finansowych w wysokości 24 500 zł na pokrycie 

niezbędnych do funkcjonowania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu 

zadań w roku 2023 (głosowało 4 członów Zarządu, nieobecny w tym punkcie  

Pan Henryk Wojcieszak).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu edukacji prawnej 

na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy ogłaszamy otwarty konkurs.    

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, były przeprowadzone konsultacje - nie było 

żadnych uwag. Dodała, że Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego 

również nie zgłosiła żadnych uwag. Przekazała, że do 30. listopada należy wyłonić 

organizacje.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1352/23 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej  

i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku (głosowało  

4 członów Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Henryk Wojcieszak). 

 Uchwała Nr 1352/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 



23 
 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia o naborze 

kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1353/23 w sprawie ogłoszenia o naborze kandydatów na członków komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej 

i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku (głosowało  

4 członów Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Henryk Wojcieszak). 

 Uchwała Nr 1353/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie projektu porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem 

Powiatu w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała po zmianach radcy prawnego  

- kontynuacja sprawy z CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 12.10.2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana 

Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Powiedział,  

że nie ma już uwag, co do porozumienia między stronami.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

poinformował, że usunęli wspólnie z panią mecenas Michalską-Kowalczyk zapis, 

który był nie do zaakceptowania dodając, że myśli, że dla Zarządu również  

i w tej wersji może być jak najbardziej zaakceptowane. Dodał, że czekają za decyzją 

pana wójta.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

pozytywnie rozpatrzył projekt porozumienia, nie wznosi uwag do przedstawionej 

treści projektu porozumienia.  

  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu pozytywnie rozpatrzył projekt porozumienia  

o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała  

po zmianach radcy prawnego, nie wzniósł uwag do przedstawionej treści projektu 

porozumienia - kontynuacja sprawy z CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 12.10.2023 r.          

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas dotyczącego wspólnych 

inwestycji na terenie Gminy Wierzchlas. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że rozmawiał  

z panem wójtem. Poinformował, że Urząd Marszałkowski ogłosił konkurs: Działanie 

Drogi lokalne do 85% dofinansowania, zaproponował, aby może się zastanowić,  

aby ponowić wniosek na ul. Olewińską, o której napisał pan wójt w punkcie 

pierwszym pisma i złożyć tę drogę w ww. konkursie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał, że termin 

składnia wniosku jest do 15.12.br.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan wójt 

deklaruje tutaj wsparcie.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że zrobią rozeznanie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał  

o dokumentację.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tam jest 

potrzebne studium wykonalności.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że wykonawca wystąpił z prośbą o przedłużenie terminu dokumentacji, 

bodajże do końca lutego 2024 r., więc nie będzie dokumentacji tylko plan 

zagospodarowania ewentualnie terenu, to wiąże się z przedłużeniem terminu. Dodał, 

że tak samo z projektem na Ostrówek, ponieważ teraz, aby uzyskać decyzję 

środowiskową trzeba robić jakieś kolejne dodatkowe opracowania z ilością zwierząt 

jakie występują, ptaków, gadów, co zajmuje około 3 miesięcy. Zaznaczył, że bez tego 

nie można uzyskać decyzji środowiskowej. Przekazał, że wykonawcy zwrócili się  

do nich z prośbą o przedłużenie tego terminu, więc dokumentację będą mieli pod 

koniec lutego.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,   

czy projekt jest na tym etapie potrzebny.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

co jest potrzebne.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że studium 

wykonalności.  
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 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że na pewno mamy projekt, z którym już moglibyśmy startować i to jest 

Kolonia Raczyn.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy orientacyjny koszt 

inwestycji to 10 mln zł.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że jeżeli mowa jest o Wierzchlesie, to tak.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jakie jest 

dofinansowanie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że 85%.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli 750 tys. zł. 

Zapytał, kiedy byłaby decyzja w tym temacie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że w ogłoszeniu 

jest napisane: kwiecień, więc harmonogram pewnie można byłoby stworzyć tak,  

żeby nas za mocno nie obciążać w przyszłym roku.   

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że składając do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg rozpisaliśmy  

to na 3 lata. Ten pierwszy rok był z naszym delikatnym finansowaniem, a kolejne dwa 

były na większą kwotę. Dodał, że jego zdaniem tutaj tez można byłoby spróbować  

to zrobić z podziałem na lata.  

  Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaka jest szansa,  

że dostaniemy te środki.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie wiemy. 

Dodał, że należy przenalizować to z ogłoszeniem konkursowym.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

pozostawienie sprawy w toku i zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wierzchlas 

dotyczącego wspólnych inwestycji na terenie Gminy Wierzchlas” w toku (głosowało 4 

członów Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Henryk Wojcieszak).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu dopytał, czy sprawa w toku dotyczy wszystkich tematów, które 

poruszył w piśmie pan wójt. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, 

że tak.  

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 

 

 

Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku radnej Gminy Skomlin w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych w projekcie budżetu na rok 2024 na zadanie polegające 

na wykonaniu nakładki asfaltowej o dł. 1 km na odc. Toplin-Bojanów. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że z decyzjami  

o nowych drogach trzeba się wstrzymać.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

napisać ile dróg na terenie gminy Skomlin w ostatnich latach było zrobionych. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu zapytał, czy Zarząd pochyli się nad przedmiotową sprawą przy 

konstruowaniu budżetu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby odpisać, że Zarząd Powiatu ma na uwadze wykonanie… 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że zły stan techniczny 

drogi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że w związku z tym, że jest wiele inwestycji prowadzonych i już zakontraktowanych 

oraz złożonych wniosków. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że również remonty na terenie 

gminy Skomlin.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował, że jeśli 

pojawią się możliwości finansowe, to Zarząd przychyli się do prośby.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaka jest długość tego 

odcinka.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 1,5 km.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nie ma tam asfaltu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

asfalt.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu dodał, że jest to boczna droga.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dziwi 

go, że ta droga jest powiatowa. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wiele dróg go dziwi,  

że są powiatowe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd jest zgodny, co do konstrukcji odpowiedzi.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może pan 

wójt chciałby przejąć tę drogę. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby zaproponować,  

aby cały odcinek gmina przejęła od Toplina do Wróblewa.  

   

 
 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi  

w przedmiotowej sprawie o treści wskazanej na CXCII posiedzeniu Zarządu Powiatu 

w Wieluniu.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 13 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu w sprawie wycofania pisma dotyczącego zwiększenia planu 

finansowego jednostki z przeznaczeniem na remont łazienki i WC dla uczniów. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z informacją. Zapytał, czy jest zgoda. Nikt nie był „przeciwny”.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem Dyrektora Zespołu Szkół  

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu w sprawie wycofania pisma dotyczącego 

zwiększenia planu finansowego jednostki z przeznaczeniem na remont łazienki i WC 

dla uczniów.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 14 

Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu 

pomieszczeń szkolnych o powierzchni 79,50 m2 w nieruchomości położonej 

przy ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 39/1, obręb 15, miasto Wieluń, gm. Wieluń. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.  

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu pomieszczeń szkolnych o powierzchni 

79,50 m2 w nieruchomości położonej przy ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 39/1, 

obręb 15, miasto Wieluń, gm. Wieluń (głosowało 5 członów Zarządu).  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 15 

Przyjcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

zawarcia umów najmu w okresie od lipca 2023 r. do września 2023 r.  

w nieruchomości położonej przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 

obręb 6, miasto Wieluń, gm. Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

ma uwag w piśmie. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie zawarcia umów najmu 

w okresie od lipca 2023 r. do września 2023 r. w nieruchomości położonej  

przy ul. Wojska Polskiego 32, działka nr 132/1 obręb 6, miasto Wieluń, gm. Wieluń 

(głosowało 5 członów Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  

oraz Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje  

w składzie 3 osobowym.  

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia sali gimnastycznej nr 1 o powierzchni 279,59 m2 

oraz sali gimnastycznej o powierzchni 1029,59 m2 znajdującej się w Hali 

Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 32 w Wieluniu  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia z Powiatowym 

Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu w Wieluniu z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć sportowych z piłki siatkowej, tenisa stołowego, piłki 

nożnej i badmintonu, na okres od 31.10.2023 r. do 29.02.2024 r., z mocą 

obowiązującą od 1.09.2023 r.   

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami, której udzielił głosu. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że jest to zgodne  

z uchwałą Rady Powiatu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1354/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia sali 

gimnastycznej nr 1 o powierzchni 279,59 m2 oraz sali gimnastycznej o powierzchni 

1029,59 m2 znajdującej się w Hali Widowiskowo-Sportowej przy ul. Wojska Polskiego 

32 w Wieluniu (głosowało 3 członów Zarządu, nieobecni w tym punkcie:  

Pan Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1354/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej o powierzchni 276,59 m2 

w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z Fundacją „JEST MOC” z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć sportowych z piłki nożnej, na okres od 31.10.2023 r.  

do 29.03.2024 r., z mocą obowiązującą od 4.10.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1355/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu sali 

gimnastycznej o powierzchni 276,59 m2 w budynku Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

(głosowało 3 członów Zarządu, nieobecni w tym punkcie: Pan Krzysztof Dziuba,  

Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała Nr 1355/23 stanowi załącznik do protokołu..  

 

 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali lekcyjnej o powierzchni 60 m2  

w budynku Warsztatów Gastronomicznych w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy najmu z „Klubem Zdrowia” Filią Chrześcijańskiej 

Służby Charytatywnej Blisko Serca, Oddział w Wieluniu z przeznaczeniem  

na realizację wykładów dotyczących zdrowia, na okres  

od 31.10.2023 r. do 29.03.2024 r., z mocą obowiązującą od 2.10.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1356/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu sali 

lekcyjnej o powierzchni 60 m2 w budynku Warsztatów Gastronomicznych w Wieluniu 

(głosowało 4 członów Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1356/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia terminów 

przerw w funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych specjalnych w Szkole 

Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych  

w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1357/23 w sprawie ustalenia terminów przerw w funkcjonowaniu oddziałów 

przedszkolnych specjalnych w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 4 członów Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1357/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 20 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

wyłączenia od 01.09.2023 r. budynku Bursy na ul. Wojska Polskiego 32  

w Wieluniu z zakwaterowania wychowanków w związku z małą ilością uczniów 

chętnych do zamieszkania w placówce i podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu 

w Wieluniu w sprawie dalszego przeznaczenia  

ww. budynku Bursy. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

aby poprosić na salę obrad panią dyrektor Barbarę Cichecką.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu opuścił salę obrad. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym. Obradom 

przewodniczy Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił przerwę w obradach 

Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził 

prawomocność obrad – obecnych jest 5 członków Zarządu. Powitał panią Barbarę 

Cichecką - dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu oraz pana Zenona Kołodzieja 
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– naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. Udzielił głosu pani 

dyrektor Cicheckiej. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki jest stan  

na dzisiaj.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że na dzisiaj jest 76 osób.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile z tych osób jest 

programowo z najwyższych klas.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

poinformowała, że z tych osób programowo z najwyższych klas jest 9 osób – 2 osoby  

to jest klasa V technikum, 7 osób zawodowa branżowa, tzn. te osoby definitywnie 

kończą.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaki jest mniej 

więcej rozkład na szkołę uczniów, wychowanków. 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

przekazała, że około 50% to są uczniowie ZS nr 1, tzn. około 30 uczniów to jest ZS 

nr 1, około 20 to jest ZS nr 2, a 13 lub 15 to jest ZS nr 3 i potem licea: I LO, II LO, 

Liceum Katolickie po kilka osób i 4 uczniów to jest Zespół Szkół Specjalnych. 

Odnośnie tego, ile jest osób spoza powiatu w tej chwili nie przygotowała takiej 

informacji, ale jest dużo osób z naszego powiatu – nie są to odległości bardzo duże, 

bo jest może 25 km, ale są kłopoty z dojazdem, ponieważ 3-4km muszą dochodzić 

na przystanek, żeby dojechać.     

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, ile w tych osobach, 

które są teraz mieszkańcami Bursy, to osoby niepełnoletnie.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

przekazała, że 22 osoby są z klasy I, więc są to osoby niepełnoletnie. Dodała,  

że z ¾ na pewno.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy statystycznie 

jak osiągają pełnoletność to znikają z Bursy, bo robią Prawo jazdy.   

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że częściowo, ale nie wszyscy. Nadmieniła, że tutaj pełnoletność  

nie ma znaczenia, nie ma jakiejś reguły.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński biorąc pod uwagę 

doświadczenia pani dyrektor, zapytał, czy mogłaby zaprogramować, ile będzie  

w przyszłym roku chętnych osób do Bursy licząc tych, którzy są, bo jak nabór  

nie będzie na tyle duży, to będzie margines tych osób, które będą chciały przyjść.    

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że na ten rok przyszły 22 osoby, było około 30, ale część 

zrezygnowała, jak dowiedzieli się, że pokoje są 3 osobowe i nie będzie Bursy  

na ul. Wojska Polskiego, ale widocznie mają możliwość dojazdu. Zaznaczyła,  

że przez ostatnie lata w granicach 30-35, czasem 38 osób przychodziło do Bursy jak 

był normalny nabór, a w tym roku 22 osoby. Dodała, że chociaż ci, co mieszkali 

wrócili z powrotem 4 osoby tylko z Wojska Polskiego, które mieszkały w tamtym roku.  

Dodała, że nawet jak te 9 osób, które teraz odejdzie, to uważa, że na pewno Bursa 

na ul. Traugutta wystarczy na zakwaterowanie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pytanie jest 

takie, czy zmieściliby się wtedy w Bursie na ul. Wojska Polskiego?  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile osób jest w Bursie  

na ul. Wojska Polskiego.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 42 osoby. Dodała, że z tych 76 osób - 9 osób to jest 67 osób.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy tam nie da się 

już zwiększyć.    

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tam w tej chwili są 42 miejsca, na dobrą sprawę powinno być  

38 dlatego, że są tam pokoje studia z łazienką - obydwa są 3 osobowe, jeden 

powinien być 2, a drugi 3, ponieważ na końcu korytarzy były stare łazienki, które 

miałby być wyremontowane i przerobione na pokoje mieszkalne i tam miały mieszkać 

pojedyncze osoby, co są teraz w nadmiarze, ale przepisy p.poż. nie pozwalają  

na uruchomienie tamtych pomieszczeń po łazienkach na pokoje sypialne, dopóki  

nie będzie dodatkowej zewnętrznej klatki przeciwpożarowej.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zapytał, czy nie może być to klatka zewnętrzna.  

 Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że na pewno musi być cała elewacja, budynek na zewnątrz jest 

ocieplony styropianem, więc nie może być schodów, które dotykają tej elewacji.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaki wpływ na etaty  

pracowników ma zawieszenie budynku na ul. wojska Polskiego od 1.09. 

 Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest zabranych 20 godzin ponadwymiarowych, 0,67 etatu  

z nauczycieli już w tej chwili, co było w wakacie jest zabrane. Zaznaczyła, że zawsze 

zgłaszała, że mieli przelicznik na grupy wychowawcze i było 3 wychowawców  

do grupy, ale ze względu na uruchomienie Bursy w dwóch budynkach sytuacja 

wyglądała tak, żeby zapewnić całodobową opiekę, to w Bursie na ul. Wojska 

Polskiego były pojedyncze dyżury, czyli tam był tylko jeden wychowawca i cały czas 

był jeden. Nadmieniła, że na ul. Traugutta była Ona, pomimo tych swoich 10h, które 

ma jako dydaktyczne i tak codziennie od godz. 9.00 do 15.00 była sama praktycznie 

w tym czasie jak uczniowie byli w szkole, żeby dać dwóch wychowawców  

na popołudnie, zamiast jednego. W każdym z budynków było trochę mniej młodzieży,  

więc wystarczyła jedna osoba w godzinach nocnych. Dodała, że w tej chwili to,  

że ma na grupę 3 wychowawców i 2 jest w godzinach nocnych bardzo usprawnia 

pracę i skończyły się różne problemy wychowawcze, które kiedyś były. W tej chwili 

są naprawdę wyeliminowane. Zaznaczyła, że nie ma przerostu zatrudniania, bo jakby 

pokazała plan, to praktycznie jest jeden wychowawca do południa, który musi być,  

bo uczniowie chodzą na różne godziny, ktoś może być chory przyprowadzony i jest  

2 wychowawców po popołudniu, 2 na noc. Podkreśliła, że w tej chwili jest tak,  

jak powinno być, ale na pewno nie ma żadnego przerostu. Nadmieniła, że jedna  

z osób z kuchni, która też obsługiwała tamtą Bursę, bo tam też były śniadania  

i kolacje, odeszła we wrześniu na emeryturę. Przekazała, że  w to miejsce już nikt nie 

jest dodatkowo zatrudniony. Dodała, że było jeszcze 0,5 etatu osoby do sprzątania,  

a to jest osoba, która też ma kwalifikacje do pracy w kuchni, więc mają w tej chwili 

około 30 osób ze szkoły specjalnej, które korzysta z wyżywienia, więc ww. osoba 

dochodzi na ul. Wojska Polskiego i pomaga w przygotowywaniu posiłków.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy doposażając, 

czy remontując kuchnię na ul. Wojska Polskiego jesteśmy w stanie gotować obiady.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tam o obiadach nie ma mowy, na ul. Wojska Polskiego istnieje 

tylko możliwość przygotowywania śniadań i kolacji dlatego, że przy obiadach, przy 
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warzywach, mięsie są procedury, że jeżeli byłaby Bursa na ul. Wojska Polskiego  

z obiadami, to tylko wchodzi w grę catering.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o śniadania  

i kolacje.  

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że śniadania i kolacje mogą być na miejscu. Jeśli chodzi o obiady 

powiedziała, że jest takie pospolite stwierdzenie w Sanepidzie, że krzyżują się drogi 

brudne i czyste.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o przygotowanie symulacji i aby pozostawić sprawę w toku. Chodzi głównie 

o to, ilu uczniów, którzy nie będą kończyć w tym roku szkolnym, pobierania nauki  

w naszych szkołach i o ewentualną przymiarkę - symulację ile osób by doszło  

z najodleglejszych zakątków powiatu wieluńskiego na podstawie dotychczasowych 

doświadczeń, z których gmin mają złe połączenia i prawdopodobnie chcieliby 

skorzystać z Bursy. Dodał, że to się dopiero okaże przy naborze jak będzie 

wyglądała sytuacja. Powtórzył, aby pozostawić przedmiotową sprawę w toku  

i przygotować tę symulację na grudniowy Zarząd. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 glosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu przedmiotowej sprawy w toku, celem przygotowania przez Dyrektora 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu symulacji w zakresie wskazanym przez Zarząd  

na CXCII posiedzeniu i rozpatrzeniu na posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w miesiącu grudniu br. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że część 

pomieszczeń wykorzystuje jeszcze ZS nr 1, tak? 

Pani Barbara Cichecka - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że ZS nr 1 korzysta ze świetlicy – stołówka, świetlica jest jako sala 

dydaktyczna i z klatki schodowej.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poruszył kwestię, aby przenieść 

Ośrodek Kartografii, biorąc pod uwagę roczne koszty wynajęcia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

byłoby ponieść duży nakład.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jaki - 100 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że chodziło  

o przechowywanie map, pomieszczenia muszą być odpowiednio dostosowane.   

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zaznaczył, że poza tym mamy jednostki, które „trzeszczą w szwach”,  

to jest Zespół Szkół Specjalnych i Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna. Zadania  

w tej drugiej placówce rosną diametralnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że łatwiej 

przenieść Poradnię niż Ośrodek Geodezji, mniejszymi nakładami.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przypomniał, że Zarząd kiedyś rozpatrywał kwestię przeniesienia 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że płacone jest około 

100 tys. zł rocznie za wynajem.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że czas 

pewnie rozwiąże te problemy, o czym już kiedyś rozmawiali.   

 

 

 

Pkt 21 

Przyjęcie informacji p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach o sposobie realizacji zaleceń 

przedstawionych w protokole kontroli doraźnej z dnia 12.09.2023 r. 

przeprowadzonej w dniach 16-21.08.2023 r. przez Łódzkiego Kuratora Oświaty. 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Barbarę Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach, której udzielił głosu. Powiedział, że jak rozumie program 

naprawczy jest realizowany w 100% w placówce.  

 

 

 Z sali obrad wyszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym. 

 

 

 Pani Barbara Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy środki 

zapobiegawcze, jakie podjęła pani dyrektor, są wystarczające do zapewnienia 

bezpieczeństwa innych wychowanków, jak również nauczycieli.  

Pani Barbara Mazur - p.o. dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach omówiła tę kwestię.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją,  

nie wniósł żadnych uwag do przedstawionej informacji. Zapytał, czy jest zgoda. Nikt 

nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją p.o. Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach o sposobie 

realizacji zaleceń przedstawionych w protokole kontroli doraźnej z dnia 12.09.2023 r. 

przeprowadzonej w dniach 16-21.08.2023 r. przez Łódzkiego Kuratora Oświaty,  

nie wniósł żadnych uwag do przedstawionej informacji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyznania 

Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

naczelnikowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1358/23 w sprawie przyznania Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla 

uzdolnionych uczniów i absolwentów (głosowało 3 członów Zarządu, nieobecni  

w tym punkcie: Pan Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1358/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Oddziałowi Rejonowemu PCK w Wieluniu na dokonanie zmiany planowanych 

środków w pozycji I.4.1. oraz I.4.2 przewidzianych kosztów realizacji zadania 

publicznego pod tytułem: „Bądź czujny-reaguj. Pierwsza pomoc z PCK”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Oddział Rejonowy PCK zwrócił się z pismem o przesuniecie jak gdyby kosztów.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że PCK deklarowało, iż w trakcie realizacji projektu sfinansują 

szkolenia specjalisty z zakresu pierwszej pomocy w trakcie spotkań - głównie  

z młodzieżą. W związku z tym, że osób zainteresowanych, szkół, grup jest bardzo 
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dużo to przerosło plan ze strony wnioskodawcy i proszą o wyrażenie zgody, aby te 

środki przesunąć na zakup fantomu, aby to było zgodne z założeniami całościowymi 

projektu. Dodał, że specjalista zdeklarował się Oddziałowi, że nieodpłatnie,  

a w formie działań wolontariackich zrealizuje wcześniej zaplanowane przez siebie 

działania szkoleniowe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że to zgadza się  

z regulaminem, można przesunąć środki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1359/23 w sprawie wyrażenia zgody Oddziałowi Rejonowemu PCK w Wieluniu  

na dokonanie zmiany planowanych środków w pozycji I.4.1. oraz I.4.2 

przewidzianych kosztów realizacji zadania publicznego pod tytułem: „Bądź czujny-

reaguj. Pierwsza pomoc z PCK” (głosowało 3 członów Zarządu, nieobecni  

w tym punkcie: Pan Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1359/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Wieluńskiemu Towarzystwu Naukowemu na rozwiązanie za porozumieniem 

stron umowy na realizację zadania publicznego pod tytułem: „Nasze zabytki”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że ze względu na zdarzenie losowe nie może być zrealizowane zadanie. Zapytał, kto 

jest „za” podjęciem uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 1360/23 w sprawie wyrażenia zgody Wieluńskiemu Towarzystwu Naukowemu  

na rozwiązanie za porozumieniem stron umowy na realizację zadania publicznego 

pod tytułem: „Nasze zabytki” (głosowało 3 członów Zarządu, nieobecni  

w tym punkcie: Pan Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1360/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody 

Związkowi Sybiraków Kołu w Wieluniu na dokonanie zmiany w harmonogramie 

działań dotyczących zadania publicznego pod tytułem: „Ocalić wspomnienia”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jego zdaniem nie ma tutaj, o czym dyskutować. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że zaplanowali sobie z przerostem i nie byli w stanie zrealizować 

zdziałań, planowali również odwiedzić miejsce zagranicą. W związku z tym, żeby 

wyrazić zgodę na zmianę kierunku tych oddziaływań. Nadmienił, że chcą zrealizować 

zadanie w formie wyjazdu do Wrocławia.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jak rozumie do końca listopada zdążą się rozliczyć.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że nie chce wyrokować, bodajże na 21. lub 23. listopada 

wyznaczyli sobie realizację tego zadania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę   

Nr 1361/23 w sprawie wyrażenia zgody Związkowi Sybiraków Kołu w Wieluniu  

na dokonanie zmiany w harmonogramie działań dotyczących zadania publicznego  

pod tytułem: „Ocalić wspomnienia” (głosowało 3 członów Zarządu, nieobecni  

w tym punkcie: Pan Krzysztof Dziuba, Pan Łukasz Dybka).  

Uchwała Nr 1361/23 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

 

 

 

Pkt 26 

Rozpatrzenie pisma Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z dnia 

04.10.2023 r. znak: ZP-237/3/23 w sprawie ujęcia w planie budżetu na 2024 r. 

środków finansowych z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego 

typu SUV w wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

przerwę w obradach.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził 

prawomocność obrad – obecnych jest 4 członków Zarządu. Nieobecny Pan Krzysztof 
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Dziuba. Zaproponował, aby odpowiedzieć panu Komendantowi, że Zarząd deklaruje 

chęć wsparcia w wysokości 15 tys. zł przy podziale wolnych środków na przełomie 

lutego-marca 2024 r. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na pismo Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu  

z dnia 04.10.2023 r. znak: ZP-237/3/23 w sprawie ujęcia w planie budżetu na 2024 r. 

środków finansowych z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego typu SUV 

w wersji oznakowanej dla Komendy Powiatowej Policji w Wieluniu informującej,  

że Zarząd Powiatu deklaruje chęć wsparcia w wysokości 15 tys. zł przy podziale 

wolnych środków na przełomie lutego-marca 2024 r. (głosowało 4 członów Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

skarbnik ujął już zmiany dotyczące PCPR w Wieluniu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie, zmiany 

dotyczące PCPR będą musiały być podjęte na sesji. Następnie omówił przedmiotowy 

projekt uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1362/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członów Zarządu, 

nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 1362/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1363/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członów 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 1363/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 29 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował  

o powiatowych obchodach Narodowego Święta Niepodległości w dniu 11.11.br.  

w Czarnożyłach.  



48 
 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poinformował, że Gmina Lututów 

wykonała część asfaltu drogi na Leniszki, zrobili już do cmentarza. Nadmienił,  

że do granicy powiatu brakuje około 200m.  

 

 

Pkt 30 

Wolne wnioski. 

 

      Na CXCII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały 

zgłoszone.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 31 

Zamknięcie CXCII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXCII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  


